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Hallo Hugo,

Hierbij de lijnen voor inloop MR ook op je VWS account.

+H

INLOOP 28 mei

Volkskrant studenten/Voordringen
Het mag niet, het is niet eerlijk want je neemt wel degelijk andersmans plaats is. Wacht op je beurt

GGD heeft alle medewerkers gevraagd beter te controleren

Er is altijd een dilemma tussen een eenvoudig, laagdrempelig systeem waardoor veel mensen makkelijk en snel een vaccinatie

kunnen inplannen, versus een fraudeproof systeem dat langer duurt om te bouwen en waar mensen ook door meer

hoepels moeten springen om een vaccinatie ingepland te krijgen.
VWS heeft bewust gekozen voor een eenvoudig en laagdrempelig systeem. Dan kan het zijn dat mensen er tussendoor

glippen.
We controleren op geboortejaar en kunnen mensen die op basis van medische indicatie een prik kamen halen controleren

op uitnodigingsbrief (ook al gebeurt dat niet overal, je kunt wel bevraagd worden).
En we kijken mee of er niet meer afspraken worden gemaakt dan we mogen verwachten. Dat is nu niet het geval.
We vertrouwen op de eerlijkheid van mensen. En op hun solidariteit met mensen die kwetsbaarder zijn voor het

coronavirus, bijvoorbeeld vanwege een medische indicatie of door hun leeftijd. Zij gaan voor.

De komende anderhalve maand komt iedereen aan de beurt. Dus niet voordringen, wacht gewoon netjes op je beurt.

Registratie van vaccinaties

De registratie van vaccinaties is inderdaad niet volledig, dat weten we al langer.
Goede registratie van vaccinaties is belangrijk om verschillende redenen:

o Zodat we precies weten hoeveel mensen gevaccineerd zijn, en waar de vaccinaties dus eventueel nog achter

blijven
o Zodat we mensen kunnen bereiken, mocht dat nodig zijn i.v.m. een bijwerking
o Zodat we een vaccinatiebewijs of —paspoort kunnen produceren.

Er spelen twee punten:

1) Vaccinaties komen niet (direct) in het centrale systeem CIMS. Dat speelt vooral bij huisartsen en zorginstellingen. Zij

gebruiken verschillende ICT-systemen en die sluiten niet allemaal even goed aan op het centrale systeem. Daarom:

o Belt het RIVM de huisartsenpraktijken en zorginstellingen na, om te horen waar de knelpunten zitten en om hen

aan te sporen toch snel de vaccinaties centraal te registreren.
o Heb ik op bestuurlijk niveau overleg met brancheorganisaties om te bespreken wat er nog meer nodig is.

Gelukkig zijn alle vaccinaties ergens geregistreerd. Als het niet in het CIMS staat, staat het altijd wel in het systeem van

bijvoorbeeld je huisarts. Dus we kunnen altijd iemand vaccinatie terugzoeken voor bijvoorbeeld een vaccinatiebewijs.
2) Sommige mensen hebben aangegeven hun vaccinatiegegevens niet te willen delen met het RIVM. Dat is een handvol

mensen (5-10%).
o We kijken op dit moment wat we kunnen doen om ervoor te zorgen dat ook deze mensen aan een vaccinatiebewijs

of —paspoort kunnen komen, als dat aan de orde komt.

Tempo vaccineren

Deze week wordt 9 miljoenste prik gezet.
Deze en komende week zetten we 1 miljoen prikken per week, in juni zal dat rond de 1,5 miljoen prikken per week

liggen. Dat is voldoende om begin juli, naar verwachting, alle volwassenen die dat willen een eerste prik te hebben

gegeven.

Dat is wel afhankelijk van de leveringen van de vaccins: die moeten doorkomen zoals verwacht. We kunnen niet meer

prikken dan wat binnenkomt.

[Evt.: het klopt dat Janssen heeft aangegeven moeite te hebben om de afspraken rond leveringen na te kamen. Op dit

moment rekenen we door wat dat precies betekent voor de planning.]
Ook de inzet van vaccins en de vaccinatiebereidheid spelen daarbij een belangrijke rol.

Binnenkort, eind mei, heeft iedereen met medische indicatie 18-60 jaar en alle 60plussers 1e prik gehad. De laatste

huisartsen in Gelderland en Zuid-Holland zijn vorige week beleverd voor de eerste prik.
We zijn nu de eerste veertigers aan het uitnodigen bij de GGD.

PM: Zo’n 900.000 mensen met een medische indicatie hebben een prikafspraak gemaakt (van de 1,7 miljoen uitgenodigden). Een
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deel is waarschijnlijk al eerder gevaccineerd omdat ze waren uitgenodigd op geboortejaar, vanwege hoge medische indicatie of als

zorgmedewerkers.

Eigen onderzoek RTL: Tweederde van Nederlanders vindt dat ze zelf mogen kiezen

- Eris nog altijd een schaarste aan vaccins. Zelf kiezen kan simpelweg nog niet. Het vaccineren gaat de goede kant op met

miljoen prikken per week maar leveringen blijven wisselend binnenkomen.
- AstraZeneca is enkel voor boven de 60 jaar, volgens advies Gezondheidsraad. Daaronder worden alternatieven geboden.

We zitten helaas nog midden in crisis en daar is maar 1 manier om eruit te komen: vaccineren.
- Dus neem het eerste vaccin wat u wordt aangeboden, voor jezelf en familie en vrienden. Alleen zo weer terug naar

normaal.

Kinderen vaccineren?

- Op dit moment kijkt de EMA naar de inzetbaarheid van een bijvoarbeeld Pfizer bij kinderen van 12-15 jaar
- Dat is heel goed dat zij dat doen. Op dit moment zijn er geen vaccins goedgekeurd voor kinderen in Europa, behalve

Pfizer voor 16- en 17-jarigen. Het is aan de EMA om eerst vaccins goed te keuren voor inzet bij kinderen.
- Maar uiteindelijk is de vraag natuurlijk: is het ook nodig om kinderen te vaccineren? Wegen de kosten van vaccineren op

tegen de baten, voor de kinderen zelf of voor de bescherming van de hele Nederlandse populatie?
- De Gezondheidsraad buigt zich op dit moment over deze vraag.
- De komende weken zijn we nog druk doende om volwassenen te vaccineren. Zij moeten ook eerst, want zij hebben -

door hun leeftijd — een grotere kans op een ernstig beloop van corona.

- Zodra de Gezondheidsraad met zijn advies komt, en er ook vaccins worden goedgekeurd voor kinderen, kunnen we

besluiten of we ook kinderen en jongeren een vaccin gaan aanbieden.

Prikken wat de pot schaft/ Astra angstige ouderen/ grens 60 jaar ongeloofwaardig
- Is nu nog niet anders, schaarste aan vaccins

- Astra voor 60plussers is veilig zegt ook GR en CBG en EMA
- We houden evt nieuwe meldingen Lareb nauwlettend in de gaten
- Kans op Corona voor 60plussers veel gevaarlijker dan zeer zeldzame bijwerking
- Dus neem eerste prikken die je kan krijgen

Resultaten Fieldlabs

- Interessante conclusies die de organisatie van de Fieldlabs gisteren presenteerde.
- Het kabinet hecht er waarde aan om van het OMT te horen hoe zij kijken naar de resultaten van Fieldlabs, en om advies

te krijgen wat we daarmee kunnen doen bij de organisatie van evenementen de komende weken.
- Dat advies staat nu uit.
- Geleidelijk wordt steeds meer mogelijk. Ook voor evenementen. Zeker in stap 4 en 5.

- Kijk vanavond persco!

Prikbus In Bristol

Goed idee, zeker in wijken met lage vaccinatiebereidheid

Oorzaak sinustrombose achter vaccins gevonden in Duitsland

Mooi dat er onderzoek wordt gedaan en resultaten gevonden, we wachten het af maar mooi nieuws.

KANS: middelbare scholen zelftesten, begeleiding door ouders en school, belangrijk om evt uitbraken te voorkomen en in kiem te

kunnen smoren. Dus scholen, ouders, jongeren: doe het svp! niet leuk maar valt mee.
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Vriendelijke groet,
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